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Interpellation 

Om upphandling av livsmedel i länet  

Vi kan nu läsa att allt färre satsa på ekologiskt lantbruk både i Sverige och i Jämtland Härjedalen, där 

det tidigare varit en hög andel av ekologisk produktion. I tidigare verksamhetsplaner och även i 

nuvarande verksamhetsplan så har Regionen ett mål att minst 33 % av upphandlade livsmedel ska 

vara ekologiska. 

Min fråga är om det fortfarande är ambitionen för nya majoriteten med upphandling av minst 33 % 

ekologiskt trots minskande produktion av ekologiskt i både Sverige och länet? 

Min andra fråga är hur nuvarande majoriteten jobbar för att säkerställa att det upphandlas så mycket 

närproducerad mat om nu ekologiskt bli svårare att få tag på? 

 

Johannes Andersson 

Centerpartiet  
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